
 

 

Styrelsemöte 1, Skärets Intresseförening  

18/8 2024 kl. 11:00, hos Ann-Sofi 

 

 

Närvarande  

Ann-Sofi Aru, Sven Klevefors, Karin Lindqvist, Anders Ek, Johanna Ugander och 

digitalt: Jesper Gill Hansson, Ann Fejne, Helena Brodén  

 

§ 1 Val av sekreterare och justeringsman 

 Johanna Ugander och Sven Klevefors  

 

§ 2 Föregående mötesprotokoll (styrelsemöte 23 juni samt konstituerande 

möte 14 juli) 

 Godkänt. Tillägg att hamnstolar-frågan lades ner. 

 

§ 3 Uppföljning årsmötet 14 juli 

Brev från revisor – syftet med att främst skänka pengar låter rimligt och 

godkänns. Stenbrottet; Mats F tar det vidare. Stora aspar vara kvar eller 

inte? Kommer vara möte om detta i höst. Hjärtstartare; pengar kommer 

sökas från stiftelsen Gripen och det låter lovande om att ett beslut kommer 

godkännas om detta. Om inte pengarna räcker kan vi ta pengar från 

överskott på 18000kr; beslut tas på mötet – JA. Kommer sitta inne på 

hamnkontoret. Beslut om ny musikanläggning för gymnastiken inom ramen 

för 8000kr - JA.  

  

§ 4 Ekonomi och medlemmar 

 Vi har -58 000 kr vilket inte är någon anledning till oro. Medlemsavgifter 

kommer in och något från Grön turism. Beslut på mötet om att medlem har 

företräde vid behov vid olika aktiviteter – JA. 

 

§ 5 Uppföljning Hamnfesten 

 Ordförande väldigt nöjd! Jesper också nöjd; det finns alltid rum för 

förbättring. Exempelvis; fler bockar och fundera ut hur man undviker att 

folk paxar allt för mycket plats så att andra inte ”får plats”. Fundera också 

på om barn utan matbiljett ska ha plats eller endast de med matbiljett? Finns 

karta över borden – kan det användas till att ge ett bokningssystem som 

underlättar? Glöm inte att lägga till kostnaden för grillen! I övrigt gick 

lekarna bra, även lotteriet; där ska tackmejl till sponsorerna gå ut. Bonden 

som har huserat allt ska sälja men det är ordnat med annat ställe redan med 

traktorföraren. Det här året var priserna för godis ”för små”. Musiken; 

påminnelse till Görans Mix i januari om att boka in hamnfesten i juli 2025. 

Johanna kommer att bistå Jesper med hjälp för planering av nästa års 

hamnfest. I år gick hamnfesten minus med 208kr. Lotteriet fick in 13 700 

kr. Förslag på att höja biljettpriset för att täcka kostnaderna, helst ska det gå 



 

 

+-0. Överskottet från lotteriet dvs 13 700 kr skänks till org/föreningar för 

barn i nöd; förslag på Rädda barnen och Läkare utan gränser. Beslut tas på 

mötet – JA. 

 

§ 6 Grönområden och röjning 

 Röjplan följs och nästa röjning är höströjning lördag 2 november. 

 

§ 7             Uppföljning övriga trivselaktiviteter samt ansvar för aktiviteter 

• Kajaker – uthyrning – Karin  

• Seglarskola samt utlåning av jollarna - Tor 

• Sjöboden – Johanna Persson 

• Tvåkronan – uthyrning – Sven  

• Bastun – Pia/Göran 

• Skäretruset - ? 

• Silviakannan – Lars Öberg 

• Skäret closed – Ellen Yllfors, Ottilia Lindfors, John Tengbom 

• Övrigt – Arrendekontrakt på sjöbod II (gamla utedasset) 

 

 

§ 8 Information skaret.nu och Facebook  

 162 medlemmar. Vi har mejladress till 140 av dem. GDPR; vi följer 

riktlinjer. 

 

§ 9  Övriga frågor 

 Johanna har förslag på gemensam grillkväll i hamnen för den som vill delta 

(tar med egen grillmat/dryck) Tar kontakt med Agneta om ev 

sammanslagning med AW-gruppen. Detta ska erbjudas alla på Skäret via 

facebook och annat sätt. 

 

§ 10 Nästa möte 

Måndag 28 oktober kl. 19:00 på Teams. 

 

Skäret 2024 

 

_____________________   _____________________ 

Johanna Ugander, sekreterare  Sven Klevefors, justerare 

 

 

  


